
Protokół z posiedzenia 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gliwicach 

kadencji 2020-2023 

w dniu 20.01.2021 r., godz. 17:00 

(w formule on-line) 

 

Obecni na posiedzeniu: Aneta Lipiec, Katarzyna Sielawa, Adriana Zator, Marta Kryś, Katarzyna 
Kuczyńska-Budka,  Danuta Biernat, Łukasz Chmielewski, Krystyna Skrodzka, Józef Gogoliński. 

Nieobecni: Barbara Bobrowska. 

Goście: Tomasz Pawłowski. 

Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec stwierdziła kworum i zaprezentowała porządek obrad: 

1. Stwierdzenie kworum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Omówienie planów działań na kolejny rok. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
6. Ustalenie daty kolejnego posiedzenia.  
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek obrad przyjęto. 

Protokół z poprzedniego spotkania zostanie przyjęty drogą mailową lub osobiście na kolejnym 
spotkaniu. 

- Aneta Lipiec – przekazała glos Sekretarz MRDPP. 

- Marta Kryś – omówiła planowane zmiany w działalności GCOP, które już zostały przeprowadzone  
i będą wprowadzane oraz wskazała, że w niedługim czasie do konsultacji MRDPP zostanie przekazany 
projekt uchwały o Gliwickiej Inicjatywie Lokalnej. 

Przedstawiła strukturę organizacyjną GCOP, omówiła realizowane zadania m.in. w zakresie wdrożenia 
Budżetu Obywatelskiego, czy pierwszego spotkania rad w Gliwicach. Przedstawiła perspektywę two-
rzenia nowej siedziby GCOP. Zaprosiła na konsultację kształtu nowej siedziby organizacji. 

- Aneta Lipiec – poprosiła o propozycje tematów nad którymi mogłaby pracować Rada w bieżącym 
roku. 

- Marta Kryś – zaproponowała omówienie procedury Budżetu Obywatelskiego. 

- Aneta Lipiec – zapytała o stan prac nad wdrożeniem generatora ofert w Gliwicach. 

- Marta Kryś – poinformowała, że zostało przygotowane narzędzie do wypełniania wniosków i będzie 
ono udostępnione organizacjom w najbliższych kilku tygodniach. 

- Józef Gogoliński – zadał pytanie, czy jak GCOP przeniesie się do nowej siedziby, to zniknie dostęp-
ność Filii GCOP? 

- Marta Kryś – wyjaśniła, że pozostałe filie nie będą w dyspozycji GCOP. 

- Łukasz Chmielewski – dopytał o strukturę budynków, które będą w dyspozycji GCOP. 



 

Termin kolejnego posiedzenia wyznaczono na 03.02.2021 r. na godzinę 17:00. W porządku obrad 

znajdą się przede wszystkim tematy związane z bieżącymi konsultacjami dokumentów przekazanych 

do konsultacji MRDPP. 

 

Wobec braku dalszych sugestii i tematów do dyskusji na tym spotkanie zakończono. 


